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Transcript Educatie 1 van opname deel 4 van 4 met Martijn van Staveren 
 

Vrijdag 23-okt-2017 te Blegny 
 

 
Over de kloonwereld, dus deze werkelijkheid, is natuurlijk niet zo'n zwart-wit als 

dat ik het nu heb uitgelegd. Dat heb je zelf ook wel door, dat er heel veel nuances 
nog tussen zitten. Het is namelijk niet zo dat je alleen maar kunt spreken over een 

analoog veld of een digitaal veld. 
Een veld van creëren vanuit jezelf of in een veld leven waarin voor je wordt 

geschreven. Het is een vermenging waar ik eigenlijk al mee begon. Dus het ligt 
eigenlijk een beetje ingebed in elkaar. Maar het ligt niet ingebed in elkaar als 

velden. Je zou kunnen zeggen dat het veld van de matrix van controle zich afspeelt 
in jouw super bewustzijn. Dus zoals je hier nu zit en wij ingevoegd krijgen in ons 

hoofd, nou ja, zeg maar, een soort virtual reality. Zo zou je ook kunnen zien wat 

het netwerk van het bewustzijn van artificiële machten heeft gedaan. Die heeft, als 
het ware, het veld waarin zij bestaan, een heel groot veld, vanuit dat veld hebben 

ze een poging ondernomen. En die poging die duurt ook maar heel kort. Die poging 
is ondernomen, die is erop gericht om in het bewustzijn van de mens van 

oorsprong binnen te dringen. En dat doen ze door contact te maken met de 
bouwstenen van de mens. Dus het komt eigenlijk niet van buitenaf, maar het komt 

van binnenuit. En dat is voor ons heel gek, want je zou zeggen als je wordt 
aangeraakt, of er gebeurt iets, een macht, of iets probeert jou een andere 

werkelijkheid te laten ervaren. Met als doelstelling om eigenlijk jou in vergetelheid 
te brengen, want dat is de hele agenda. Wat je niet meer weet, is ook niet 

meer wie je bent. En wat je niet meer weet wat je kunt, wat je niet kunt 
herinneren, zult je nooit meer toepassen. Ons uitschakelen is onmogelijk, 

omdat we onsterfelijk bewuste wezen zijn. Puur bewustzijn. Maar ze hebben ons 
eigenlijk aangeraakt in ons bewustzijn. En daarmee zou je kunnen zeggen, dat de 

werkelijkheid die wij dus matrix van controle noemen, ofwel het archonveld, 

archonbewustzijnsvelden, die geconnecteerd zitten aan elkaar. Dat we er niet 
echt in leven, maar dat er wordt ingevoerd in ons analoge bewustzijn.  

Met andere woorden het speelt zich dus af in onszelf. Dat vertel ik om een 
klein stukje herstel te brengen, ook in het thema van onveilig naar veilig. 

Snap je? Het is dus eigenlijk wat ik vertel, is dat wat we meemaken, de 
hele waanzinnige toestand, dat dit zich wel degelijk in ons bewustzijn 

afspeelt. In ons. Dus een infectie, tussen aanhalingstekens, in ons super 
bewustzijn. Nou. Een soort virus, ja. Zo kun je best wel zien hoor.  

 
Iemand: Is het zo, hoe het voor mij voelt als je dat zegt. Om het achterstevoren 

te zien, dat we het zelf gecreëerd hebben, en dat we dat proces nu weer aan het 
doorlopen zijn. Weer aan het doorlopen zijn met die artificial intelligence, dat we 

het dus zelf aan het creëren zijn. En dan gaat het ons overnemen. Dus dat dát op 
dezelfde manier is gedaan, als hoe het daarvoor is gedaan wat dit heeft 

veroorzaakt. 
Martijn: Ja, zo kun je het ook samenvatten. Ja.  

Iemand: Dus er is iets wat we zelf gecreëerd hebben.  

Martijn: Zo zien we het van oorsprong niet. Maar we lopen er niet voor weg, en we 
nemen ook de verantwoordelijkheid niet voor. We ervaren dat het er is. We hebben 
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het eigenlijk niet zelf gecreëerd. Het is wel leuk dat je het zegt, want daar wil ik nu 
over beginnen. Over dat stukje van geometrie, gevoelens, emoties, ontstaan, 

materie, vanuit vorm. Vorm wordt gecreëerd eigenlijk door trilling. Als wij nu 
uit geëvolueerd zouden raken, hier op de aarde. Dan zou dat eigenlijk betekenen 

dat wij alles wat we nu niet kunnen, zouden kunnen. Dan zijn we uit geëvolueerd. 
Dus elke fantasie, elke gedachte, elk gevoel zet zich direct om in werkelijkheid. Het 

manifesteert zich in werkelijkheid. Dit fysieke lichaam, wat maar 1% van mijn 
wezen representeert. 99% komt gewoon niet binnen. Dat wordt 

uitgesloten. Maar ik weet van binnen wel dat het er is. Die ene procent die 
binnenkomt, ik druk het even zwart-wit dan uit in getallen, de ene procent die 

binnenkomt. Binnen in mijn lichaam. Dat betekent eigenlijk maar dat ik voor 99% 
uit sta en 1% aan. Hoewel het lichaam is kennelijk niet in staat om die functies van 

mijn metafysische, dus niet fysieke bewustzijn, waar dit zich allemaal in afspeelt. 
Net als bij jullie. Is dit fysieke lichaam kennelijk niet in staat, op dit moment, om 

dat ook tevoorschijn te laten komen. Ik sta voor 99% uit. Ik sta voor 1% aan. Als 

99% die nu niet binnenstroomt, omdat ik dat niet kan uitvoeren. Paranormale 
verschijnselen, die we zo noemen. Bovennatuurlijke krachten. Mind reading. Al dat 

soort dingen. Invloed hebben op de materie om je heen. Communiceren gewoon 
rechtstreeks met dieren. Zonder dat je naar ze toe hoeft te lopen. Al dat soort 

zaken. Als dat allemaal zou gebeuren. Als de kanalen helemaal opengaan. Dan zou 
ik dus voor 100% met mijn oorspronkelijke bewustzijn in het fysieke lichaam 

komen. Zouden alle kanalen opengaan, ben ik dus eigenlijk uit geëvalueerd. In dit 
veld. Hier, puur hier. Eigenlijk loopt alles achterstevoren. We zijn eerst uitgezet 

vanuit een fase waar we volledig aan staan. Stel je voor dat je in een uit 
geëvolueerde situatie terechtkomt. En volgens het universele concept, laat ik dat 

woord maar gebruiken, is uit geëvolueerd, wordt gelijkgesteld aan dat de lichamen 
die worden ervaren door het bewustzijn. Dat die lichamen 100% ten dienste staan. 

100%. Niet 99,99. 100% ten dienste staan van het bewustzijn wat daarin leeft. 
Dus alles wat het wezen, het bewuste wezen in zich draagt wordt 100% 

uitgedragen door het lijf. Eén en één samengevloeid tot één grote bubbel van 

creatie. Dat is uit geëvolueerd zijn. Wij zijn op de aarde hier bezig om te ontdekken 
hoe wij meer vermogen kunnen opbouwen. En onze doelstelling, als je van een 

doelstelling zou mogen spreken. En dat is ook waarom we visitaties brengen. Hier. 
Allemaal als sterrenwezens uit een andere wereld. Uit een veld van de analoge 

werkelijkheid. Is om te laten zien. Zowel eerst aan onszelf, dat we dat gaan 
ontdekken. Dat wij verder in evolutie kunnen komen. Vanuit ons eigen 

krachtveld. En om dat te onderdrukken. Zijn er dus nu allerlei programma's 
actief op basis van technologie dat we ons kunnen gaan upgraden door 

middel van technologie. Wij zijn hier aanwezig. We brengen die visitaties. Om 
stapje voor stapje. In dit veld waarin wij met elkaar leven iets terug te zetten wat 

helemaal weggepoetst is. En ik zeg dat om nog een keer goed duidelijk te 
maken hoe belangrijk het is dat je echt niet gaat denken van dat je het niet 

snapt of dat je er nog niet aan toe bent. Of dat het nog te hoog gegrepen is 
voor je. Of dat je nog veel meer moet snappen. Het feit dat je hier betrokken bent 

bij deze materie. Hoeft niet per se in deze setting. Thuis waar jij gewoon leeft. 
Waar het ook is. Dat is van een hele grote waarde. Dat wil ik nog een keertje goed 

benadrukken. Dat wij hier met elkaar vanuit de metafysische wetgeving de 

aandacht te geven aan dit onderwerp enorm ruimte hebben gecreëerd om 
heel veel te laten gebeuren wat te maken heeft met die radicale herziening 
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die er plaatsvindt NU op de aarde. NU! Op dit moment. Want er is alleen 
maar dit nu. Ons bewustzijn kent alleen maar nu. Ons fysieke geheugen 

kent vroeger. Onze mind kent morgen. En ons wezen, ons bewustzijn, kent 
alleen maar nu. En nu doen we het. Simpel. Door er mee bezig te zijn. In 

welke vorm dan ook. En als je uit geëvalueerd raakt. Naar 100% van het fysieke 
lijf. Eigenlijk dat het bewuste wezen zichzelf zo heeft terug kunnen vinden. Dat het 

letterlijk zich helemaal heeft kunnen uitpakken in het lichaam. Zo. Zo. Nu ben ik er 
he. Daar begint het al mee, het erkennen dat je überhaupt bestaansrecht hebt op 

basis van wat jij voelt wat nodig is. Dat kan zijn dat je buurvrouw, buurman iets 
heel anders vindt. Het gaat om wat jij voelt. En op het moment dat dát gebeurd 

start dat evolutieproces. En zo zijn we in het scheppingsveld, en dat is een oneindig 
bewustzijn, dat valt buiten voor ons te begrijpen grote of maten, zijn er heel veel 

beschavingen, heel veel beschavingen, die uit geëvolueerd zijn. En met hun 
bewustzijn volledig onsterfelijk zo lang als zij willen kunnen leven in het lichaam. In 

die vorm.  

 
Iemand: Dan heb je toch geen lichaam meer nodig als je al die functies hebt.  

Martijn: Dan spreken we ook niet meer over een lichaam. Dan is het integreren 
van het fysieke en, dat kan een fysieke zijn uit deze materie, maar dat kan ook 

fysieke dichtheid zijn uit een heel ander energieveld. We noemen dat licht. Maar dat 
is ook gewoon, we noemen het gewoon fysiek om even onderscheid te maken dat 

het een losstaand iets is.  
Op het moment dat dát integreert zult je ook merken dat het lijf op gaat in 

het bewustzijn van het wezen.  
Dat is dat één bewegend mechanisme, één bubbel van energie. Er zijn zoveel 

velden, zoveel beschavingen, zoveel universa compleet uit geëvolueerd, dat is 
gigantisch, dat zijn voor onze begrippen, dat zijn dat duizenden van miljarden 

jaren, als je dat terug zou zien in de kronieken van het oer bewustzijn, waarin dat 
al is geweest, nazi's kwamen op, beschavingen gingen ten onder, leerden 

daarvan, pakten de draad op, bouwden een nieuwe werkelijkheid, creëerden dat 

weer, deden dat steeds weer vanuit samenwerking.  
En daar zijn in zo'n universum miljarden van beschavingen, miljarden van 

sterrenstelsels, en er zijn dus miljarden universa, en daar zijn zoveel, 
ontzettend veel beschavingen, die uit geëvolueerd zijn, die gewoon klaar 

zijn met hun bewustzijn, in die vorm, dat je zou kunnen zeggen dat die 
universa, bij elkaar opgeteld, een gigantisch cluster is geworden van uit 

geëvolueerd leven.  
Dus dat zijn universa, heel veel verschillende universa, die alleen maar 

beschavingen kennen, die uitsluitend werken vanuit de kracht van creatie. Die 
uitsluitend met elkaar leven, bewust, een bewust leven hebben van dienstbaarheid. 

Waar geen vernietiging bestaat, waar geen zelfverrijking bestaat, maar waarbij het 
geluk van het wezen zelf heel erg is verbonden aan het geluk van een ander. 

Volledige verbinding, en toch hebben alle wezens een eigen autonome kracht, maar 
verkeerd zijn in het, zoals wij dat noemen, het godsbewustzijn of de kracht van 

creatie, het veld van de schepping.  
En in feite zijn al die wezens die uit geëvolueerd zijn, zijn de tegenhanger, 

als ik het zo mag uitdrukken, van het archon bewustzijn.  

Zoals al die archonvelden, al die intellectuele velden gekoppeld zijn tot één super 
cluster van bewustzijn, zo is er ook een heel groot bewustzijn, wat gedragen wordt 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

Milou & René & Yanadath                       Pagina 4 van 14                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

door uit geëvolueerde wezens, en dat noemen we dus het scheppingsveld.  
Dus op het moment dat jij de schepper in jezelf durft te gaan erkennen, 

hoe dat er dan ook uitziet, geef je eigenlijk jezelf toestemming, en aan dat 
veld van de schepping, om in interactie te komen.  

En het veld van de schepping, wat dus opgebouwd werd door al die 
multidimensionale, waanzinnig veel beschavingen, die reageren alleen, en 

kunnen ook alleen maar reageren, naar een wezen, die ergens hier op de 
aarde leeft, in dit hologram, als dat wezen zichzelf ook durft te erkennen, 

dat hij of zij draagster is van die godskracht binnenin. 
En dat is een kracht van zelfcreatie. Je sluit je niet aan bij een netwerk 

waar in je jouw kracht bij kwijtraakt, maar je bent die kracht.  
En als je dat erkent in jezelf, naar jezelf, dan komt er iets in de geometrie van het 

bewustzijn op gang, het gaat draaien, het komt in beweging, en in dat moment, als 
die beweging er komt, en dat is gebaseerd op het erkennen van die kracht in jezelf, 

niets buiten jezelf, maar alleen maar binnenin jezelf, dan komt er een geometrie in 

beweging, en dat is gebaseerd op emotionele krachtvelden, waarbij er een her-
verbinding plaatsvindt tussen jezelf en het intranetwerk van schepping.  

En de mens is eigenlijk verstoken van dat bewustzijn, omdat zij die 
emoties, die krachtvelden niet meer in zichzelf durft te erkennen, want, ja, 

je gaat jezelf toch niet op gelijke voet stellen met God?  
Dat kan toch niet. Ben ik nou groter dan God? Nee. Ben ik dan net zo groot als 

God? Nee. Wat dan wel?  
Jij bent. Jij bent schepper.  

En op het moment dat je dat dus durft uit te gaan spreken, en ook vanuit 
een hele diepe dienstbaarheid van binnenuit, zelfs als je dus helemaal niet 

weet wat je erbij voorstelt, je gaat het dus ook voelen, dan herstel jij je 
verbinding, vanuit jezelf.  

Want de verbinding van al het leven, en alle krachten van creatie, de 
verbinding van harmonie, vrede, et cetera, zijn er altijd.  

Voor de een is het zichtbaar, en voor de ander niet. En het is niet raar dat het op 

deze aarde niet zichtbaar is voor de meeste mensen, omdat de meeste mensen in 
religie verkeren of in spirituele beelden, waarbij ze verstoken zijn van het eigen 

beeld.  
Als je doorgroeit en uit geëvolueerd, dan ben je volledig tot in de kracht van je 

wezen, in dat lichaam aanwezig, dan versmelt dat samen. Dat is door heel veel 
beschavingen, heeft zich daar plaatsgevonden, en er zijn heel veel universa, bij 

elkaar opgeteld, samengevloeid, doordat er iets is ontstaan in de resonantie van 
dat universum, wat gebaseerd is op die kracht van het erkennen van de eigen 

vermogens binnenin.  
 

Dan ga ik het even in een zijstraat opnoemen.  
Als jij verdrietig bent, dan zend je een informatie uit.  

In je bewustzijn, je schokt, je trilt, er is een emotie, dan tril je uit naar 
buiten, naar binnen en naar buiten.  

Sommige mensen kunnen het ook zien, het zijn trillingen.  
En die trillingen, het zijn geometrische resonantievelden.  

Dat is meetbaar, dat kun je ook zien, dat heb ik al vaker vertelde, over een 

zandplaat, dat je er onder een luidspreker legt, zet hem op 12 hertz, zet hem op 
300 hertz, je ziet op een gegeven moment al die trillingen tevoorschijn komen in 
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een mandalavorm, geometrie.  
Een trilling is niets anders, in dit geval van die zandplaat, dan van een 

elektromagnetische beweging van de speaker, die trilt, een spoeltje, die brengt de 
lucht in beweging en het zand gaat trillen op basis van die trilling van het geluid. 

Maar in feite is emotie een veel geavanceerdere en uitgebreidere trilling 
dan geluid. Emoties, gevoelens. Emoties kun je niet sturen, een gevoel kun 

je manipuleren. En een emotie overkomt je. Woem, daar is het. Tjak. Kun 
je niet inhouden.  

Of dat nou woede is...  Maar dat geldt voor ons allemaal. Of dat nou woede is, 
terneergeslagenheid, of vreugde, compassie, euforie, het maakt allemaal niet uit 

welke woorden we eraan geven, het zijn emoties die... Dat is in een keer, whoem! 
Van binnenuit naar buiten is dat aanwezig. En wat er eigenlijk gebeurt, en dat 

gebeurt vanuit onze hartkracht en vanuit ons brein, vanuit het centerpunt vanuit 
onze hersenen, die twee velden, die komen in beweging. Hier zit de emotie.  

De emotie zit in het veld van de creatie. Dat is de oertaal van schepping. 

Daar vindt het plaats. Het hart geeft het door aan het hoofd. Het hoofd 
ontvangt dat informatiekanaal en zet dat om in een 3-dimensionaal, 

elektromagnetisch beeld in het brein. En het brein zendt dat ook uit. Ploep! 
Dus daar gaan twee velden tegelijkertijd in beweging. Hier is het altijd 

aanwezig. Daar is het soms heel moeilijk om dat ook te kunnen ontvangen. 
Want wat je hier binnenin voelt, ga dat maar eens verwoorden of verbeelden met 

je, in je hoofd. Dat is eigenlijk met deze hele materie zo. Niet waar? Het is een 
voortdurende vertaalslag van ons voorstelling diep in ons vanbinnen, innerlijk 

weten, om het om te zetten naar ons hoofd om te snappen wat we nu eigenlijk 
denken waar het om gaat. En vaak zit je er dan nog naast ook. En dan zit je twee 

dagen later lekker thuis en dan... Boem! Daar is ie. Dan pakt ie zich uit.  
Maar die trillingen, die resonantievelden, wat wij dus voelen, wat wij hier 

uitzenden, wat we voelen in emoties en wat we denken, dat zijn trillingen 
die gaan naar, in het lichaam en naar buiten het lichaam. En je moet ze zo 

voorstellen dat de overeenkomst tussen wat wij voelen en wat wij denken, 

dat dát gelijkgesteld kan worden aan wat beschavingen, die uit 
geëvolueerd zijn, denken en voelen, dat zij dat ook doen.  

Dus wij zenden informatie uit naar buiten, begrepen of onbegrepen, merendeel wat 
wij doen, communicatie, is eigenlijk heel erg oppervlakkig. Wij hebben dat niet in 

de gaten, we praten alleen maar. We snappen helemaal niet wat er achter de 
woorden gebeurt.  

De dieren snappen dat heel goed. Die wijzen ons daar wel op. De kinderen 
snappen dat ook heel goed.  

Maar als je uit geëvolueerd bent, dan doe je dat ook. En dan ben je er heel 
erg bewust daarvan. Uit geëvolueerde rassen, bij elkaar opgeteld, al die 

beschavingen, al die dimensies die dwars door elkaar heen lopen, dat zijn 
niet losstaande ballen, dat loopt allemaal dwars door elkaar heen, daar 

vindt dus ook een versmelting plaats.  
Net als dat het wezen helemaal tot zijn of haar recht komt in het fysieke 

lichaam, vindt er een versmelting plaats. Dan staat dat lichaam helemaal 
ten dienste van het wezen. En in dat moment dat dát gebeurt, kun je 

eigenlijk zeggen dat dát ook het einde is van het fysieke lichaam.  

Dan transmuteert dat als het ware naar het wezen toe. Maar dat gebeurt ook op 
het moment dat universa, waar allemaal leven is, uit geëvolueerd is, gebeurt ook 
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tussen die universa. Dat is hetzelfde als een waterdruppeltje, allemaal 
waterdruppeltjes naast een hele grote waterplas. Kijk er maar naar. Je zult zien, 

ploep! En het vloeit samen tot één geheel. Omdat er een afstemming is, en dat is 
natuurlijk in dit geval het water is dat ook nog wat meer betekend is, oorzaken, 

maar zo kun je jezelf ook zien, en ook de super bewustzijnsvelden, universa, die uit 
geëvolueerd zijn, die smelten samen. En al die samensmeltingen van al die 

beschavingen en al die trillingen, en daar heb ik het dus over, wat die wezens 
onafhankelijk, dus individueel uitzenden, in groepsverband uitzenden, dus in een 

zonnestelsel uitzenden, wat de sterren mee uitzenden, de hele sterrenstelsels die 
bewoond worden, waar dat ook al die wezens leven die uit geëvolueerd zijn, bij 

elkaar opgeteld, ook weer één super bewustzijn zijn, en vervolgens één universum, 
zonder vorm, ik doe maar even zo maar zonder vorm, al die wezens die daarin 

leven, dat smelt ook samen met het andere veld van die andere wereld.  
Dus het lichaam wat samensmelt met jouw bewustzijn op het moment dat 

je 100% vermogen in je lichaam krijgt, dat samensmelten staat gelijk aan 

alle universa die samensmelten met elkaar, omdat daar ook allemaal 
wezens leven die allemaal in een opperste, uiterste staat van bewustzijn 

verkeerden.  
Dat is een heel groot gegeven waar je op dit moment weinig tot niets mee kunt, 

maar ik vertel het je wel, om de voorstelling naar voren te halen, dat er 
verschillende velden zijn ontstaan, uit al die super uit geëvolueerde, warme, zeer 

krachtige universa.  
En dit ligt echt ver buiten het beeld waar wij nu leven, en toch is het van belang om 

het op te noemen.  
Er zijn uit al die ontelbare hoeveelheden bewustzijnsvelden, zijn eigenlijk 

allemaal af te leiden trillingen. Als je die velden zou kunnen zien, dan zie je 
dus een trilling van al die super clusters bij elkaar opgeteld, dan zie je een 

trilling uit voortkomen, en dat is dus eigenlijk het gemiddelde bij elkaar 
opgeteld, wat al die beschavingen tegelijkertijd hebben bereikt.  

In hun bewustzijn. Alles wat daar gedacht wordt, wat er gevoeld wordt, wat er 

gecreëerd wordt, al die resonanties, alles wat jij dus nu denkt, is ook een 
resonantie, zend je nu ook uit. Je hebt op dit moment de aarde, nu, en nu weer, en 

nu weer, en nu weer, elke nanoseconde, trakteer je de aarde en het hele 
bewustzijn van de aarde op jouw geometrie, alles wat je denkt, wat je voelt, is 

constant in beweging, en dat doen die wezens ook.  
Dus die wezens hebben uiteindelijk bij elkaar opgeteld, één eind, 

gemiddelde, met elkaar behaald. Alles bij elkaar opgeteld. En die trilling 
die daaruit voortkomt, dat is het veld. Een berekening in getallen, maar er 

zijn twaalf velden van dat soort super clusters, dat zijn eigenlijk niet 
onafhankelijk van elkaar, die lopen door elkaar heen.  

Dat zijn twaalf velden waarvan elk veld gelijkgesteld kan worden, aan 
miljarden universa, die uit geëvalueerd zijn, dat loopt door elkaar heen, 

het zijn toonhoogten, allemaal verschillende radiobandbreedtes, die zijn 
allemaal bij elkaar gekomen, die twaalf super clusters, die bestaan alleen 

maar bij de gratie van dit moment waarin wij nu leven, want toen die 
twaalf velden niet bij elkaar waren, waren het er miljarden ontelbare. Dus 

je kunt het eigenlijk niet uitdrukken in getallen, maar ik doe dat even op 

menselijke basis.  
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Die twaalf velden, die zijn op dit moment aan het samensmelten. En daar 
komt een dertiende veld uit. En dat dertiende veld wat daaruit komt, 

daaruit ontstaat de mens, daar ontstaat de mens uit. 
 

En dit is nergens verifieerbaar. Maar het geeft eventjes wel aan waarom 
het getal dertien – 13 altijd terug keert, in heel veel verschillende vormen. 

En de dertien bloedlijnen, de satanische bloedlijnen, waarin eigenlijk ook 
gezocht wordt hier op de aarde, naar hele diepgaande informaties, 

fragmenten van de mensen, die opgestaan zijn in dat dertiende veld, in dat 
dertiende opperste staat van bewustzijnsveld, die daaruit zijn ontstaan. 

Die mensen, die hebben eigenlijk geen scheiding tussen lichaam en 
bewustzijn. En die mensen die daaruit zijn ontstaan, en de invasie die 

heeft plaatsgevonden in dat veld, wat geleid heeft tot het feit dat wij hier 
nu zijn, wat zich afspeelt in dat bewustzijn in dat dertiende veld 13e, de 

dertien bloedlijnen, de satanische bloedlijnen, die hier op de aarde 

eigenlijk worden onderzocht, dat zijn eigenlijk helemaal geen satanische 
bloedlijnen.  

Dat is de mens die ontstaan is uit een enorm cluster van bewustzijn, die 
ontstaan is uit twaalf lagen van hele grote, dat is voorbij ons vermogen om 

het te beschrijven in woorden, maar die informatie, die ingrediënten, laat 
ik zeggen, de blauwdruk, de blauwdrukken, de ingrediënten, de ervaring 

van alles wat er is geweest, van die twaalf super velden die bestaan uit 
miljarden lijnen, dat dat bij elkaar komt tot één dertiende veld, wat dus 

geinvaseerd is geraakt dat is versplinterd gemaakt door de cyborg 
beschavingen.  

Dus wat ze hebben gedaan, is dat de mens die ontstaan is uit alles wat ooit 
is geweest, en dat is eigenlijk God, zoals wij het dan geleerd krijgen, ook in 

de Gnostiek, waar wordt gesproken over het alles of het niets. Ik ben het 
daar mee eens en niet mee eens, omdat ik vind dat het, je kunt het zo 

uitdrukken, maar om het niets te noemen, dat is, nou… erg weinig.  

Is dat het dertiende veld, en dat is dus gewoon letterlijk een universum op 
zich, die dwars door alles heen loopt, en waar alleen wezens leven die 

contact hebben met al die andere beschavingen, dat de mens die daaruit is 
ontstaan, en waar de invasie in heeft plaatsgevonden, dat de mensen die 

daarin leven, in die velden, deze werkelijkheden krijgen ingevoegd, en daar 
zal ik morgen dan ook een tekening van maken op het bord, zodat wij, nu dat wij 

hier leven, minutieus onderzocht worden, hoe dat dertiende veld tot stand is 
gekomen.  

Dat is waar het om gaat. Het is alleen maar in het nu. Het is dus bezig, en 
het is gebeurd, en we zijn dus nu teruggezet in de tijd, artificieel, waarbij 

eigenlijk, we zijn in een ander tijdsvacuüm terecht gekomen.  
Dus wat ik zeg is dit, het ontstaan van het universum, alle universa, of 

eigenlijk het bestaan van het universum, is bij de gratie, analoog gezien, 
van analoge wezens, wezens die kunnen voelen, voelende vaardigheden, 

geëmotioneerd kunnen raken, en niet aan een robot kunnen uitleggen van 
ja dit is wat ik voel. Robot kan het niet voelen, kan het alleen maar 

nasynchroniseren. Die gevoelens van alle voelende wezens, emotionele 

wezens, die hebben geleid tot evolutie. Die evolutie die dus ontstaan, heeft 
geleid tot uit geëvolueerd raken. Dus dat is eigenlijk, dat allemaal ontstaan 
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door die wezens, die hebben geluisterd naar die innerlijke kracht in 
zichzelf. Niet naar de modellen die hen werden gedicteerd, zoals hier op de 

aarde, die hebben alleen maar geluisterd naar in welke wereld willen wij 
met elkaar creëren? Zouden wij ons ook kunnen afvragen.  

Welke wereld willen wij met elkaar creëren? We hebben hier genoeg in 
huis, om een hele nieuwe werkelijkheid, compleet neer te zetten. Dat 

universum dat is gecreëerd, en is gebaseerd in feite, in de kern op emoties, 
door al die uit geëvolueerde wezens, die vormgeven, van binnenuit naar 

buiten aan het universum.  
Immers, je creëert een werkelijkheid buiten jezelf door het in jezelf te zien, en die 

wezens die zo ver uit geëvolueerd zijn, die doen dat dus. Dus het universum is 
letterlijk geworden, wat die wezens van binnen zijn. Is dat te volgen? Het is best 

wel lastig even hoor.  
Ik ga het morgen nog een keertje vertellen, in een andere volgorde, dus 

dan kan het nog wel anders binnenkomen.  

Maar in feite kunnen we zeggen, dat al die super clusters, van uit 
geëvolueerde bewustzijn, van al die beschavingen, ontstaan zijn, door de 

emoties van deze wezens, en als we dan kijken naar het samensmelten, 
van al die velden, merging of universes, het samensmelten van al die 

universa, het in elkaar opgaan daarvan, het veld wat daaruit ontstaat, wat 
dan het dertiende veld, niet wordt genoemd, maar dat wordt anders 

genoemd, maar ik leg het even als een dertiende uit, dat dat dertiende 
veld, wat daar dus ontstaan is, en waar wezens uit zijn opgestaan, uit dat 

bewustzijn, net als dat de matrix ook kan programmeren, creëert het 
scheppingsveld, die mensen die daaruit ontstaan zijn, hebben zoveel 

kennis, en zoveel kracht, en zijn zo ontzettend onsterfelijk, en zijn zo 
bereidwillig en vriendschappelijk, en ze zijn zo nooit bang, alleen maar 

kracht, en ze zijn doordrongen van harmonie, en vrede, en bereidwilligheid 
om voortdurend, daar te zijn, waar een verandering mag plaatsvinden, 

waardoor ze ook overal naartoe reizen waar het echt om gaat.  

Die kracht die in die mens verscholen ligt, dat is de 
oorspronkelijke mens, die is zo’n grote bedreiging voor de 
artificiële super velden. Dat het niet anders kon zijn van het 
uitschakelen van het veld van de mens. En dat is onmogelijk, 
alleen het enige wat ze kunnen doen is een lus maken, een time 
loop maken in het menselijk bewustzijn waardoor de mens 
verplaatst wordt in hun werkelijkheid en daarin gaat geloven. 

En eigenlijk is dat wat er gebeurd is.  
En je zou dus ook kunnen zeggen aangezien alles wat zich 
afspeelt zich afspeelt in ons metafysisch opperbewustzijn, dat in 
jou, ook al ben je op dit moment een ander persoon, een 
persoonlijkheid geworden dat jij helemaal niet bent, het ligt in 
jou opgeslagen dat die code van wie jij van oorsprong bent.  
En die code dat is een broncode, die onderzoeken ze. En ze 
trachten daarbij, en daar zijn ze héél diep mee bezig, ze 
trachten daarbij de dertien lijnen die de twaalf lijnen die liggen 
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onder de opkomst van de mens plus het dertiende veld, 

proberen ze helemaal terug te herleiden bij de mensen op aarde 
die niet cyborg zijn maar wezens zijn die geïncarneerd zijn, 
geboren zijn hier op deze aarde.  
Die worden minutieuze bezocht en wordt in kaart gebracht met hele speciale 
technologie, een hele grote opsporingsactie, en daar staan de buitenaardse 

ontvoeringen ten dienste in, waarom er kinderen worden gekweekt, eicellen weg 
worden gehaald. Het gaat om het onderzoek naar de bloedlijnen diep in het 

etherische bloed. Ik spreek niet over het aardse bloed. Ik spreek over het 
etherische bloed. Dat onderzoeken ze, dat brengen ze bij elkaar, dat brengen ze in 

kaart, dat is een héél groot onderzoek en hun bedoeling is dat op het moment dat 
dit hologram stopt ofwel de hele invasie van de artificiële grootmacht stopt inclusief 

al die miljarden andere beschavingen die ook leven in dat hologram van deze 
cyborg beschavingen.  

Want het opperbewustzijn van deze cyborg beschaving heeft 
geen empathie met het eigen softwareprogramma, dat hoeft 
namelijk niet want dat wezen is dat softwareprogramma. Op het 
moment dat dat beëindigd wordt omdat onze kracht hier aan het 
toenemen is, is niet hun bedoeling dat niet wij met ons 
bewustzijn weer terugkeren in het grotere veld maar dat wij 
hen meenemen, naar binnen. En dáár draait het om! Alles draait 
om het grote bewustzijn van dat in feite wie we al zijn, wat we 
al hebben bereikt, en alle ufo onderzoeken, en er zijn echt 
ontzettend veel grote onderzoeken gedaan naar buitenaardse 

ontvoeringen, dat is echt niet maar! 
 
10232017 4-4b  

Uit een echt professioneel boek van top psychiaters en top psychologen die echt 
alles hebben gedaan. Over de hele wereld hebben gereisd. Met tienduizenden 

moeders en vaders gesproken en kinderen. Waar het onomstotelijk naar voren 
komt dat de aarde bezocht wordt en dat we op een hele geraffineerde manier 

worden onderzocht. Hier wordt om gelachen. Dit gaat heel diep. Dit is een heel 
groot programma. En ik denk dat het heel belangrijk is dat wij gewoon 

langzamerhand ook in ons bewustzijn gaan binnen laten komen, want ik draai alles 
weer terug naar de steen plek zoals hij van oorsprong heeft gelegen, dat die 

dertien lijnen helemaal niets te maken heeft met satanische lijnen.  

Dat is de grootst mogelijke onzin. En alle mensen die daarin geloven, die worden 
tot het uiterste getest om dat beeld los te durven laten. Omdat de kwantum 

fysische wetgeving steeds weer wordt toegepast dat als jij denkt dat het om de 
dertien satanische bloedlijnen gaat, dat je er ver bij weg blijft. Terwijl je er diep bij 

betrokken bent. Want dat zit in ons. Het heeft niets met Satan te maken. Het heeft 
niets met Lucifer te maken. Het heeft niets te maken met Jezus of Yeshua. Het 

heeft te maken met een totaal weggehouden werkelijkheid. En daar ben jij 
het kroonjuweel in. Het kroonjuweel. En dat is belangrijk. Dat we dat 

hardop durven zeggen. En dat maakt mij helemaal niets uit. Wat de 
reacties daarop zijn, of dat plus of min is. Ik ben hier, net als jullie, dat 

durf ik gewoon te zeggen, om dit hier terug te brengen. En allemaal op 
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onze eigen manier.  
Dus nogmaals, wees het vooral niet eens met hoe ik het nu zeg. Maar besef dat het 

spel zo slim gespeeld wordt. Zo ontzettend slim. Dat er maskeringsoperaties, 
maskers over elkaar heen liggen. Om ons te laten geloven in een kwaadaardige 

macht. Onder de naam van, en een goede macht onder de naam van. En dat het 
allemaal puur programma is. Software ingebracht. Zodat wij met ons bewustzijn 

dat gaan bevestigen.  

En daarmee zetten we de poort open als we dat durven 
omdraaien. Er zijn geen dertien bloedlijnen van de reptilianen! 
Je hebt mij er ook nog nooit over horen spreken over de dertien 
bloedlijnen van de reptilianen. Ik heb af en toe bevestigd wat 
andere mensen zeggen. Er zijn bloedlijnen van de reptilianen. 
Maar die dertien bloedlijnen zijn niet satanisch. Echt niet. Het 

gaat zo diep. En dat is de tijd dat we dat helemaal openmaken. 
En natuurlijk, je wordt al afgestempeld als de antichrist. Wat ik allemaal ben. Ik 
lees af en toe eens een stukje en dan wordt het, oh ja, maar Martijn antichrist. Hij 

gelooft dat en hij houdt, en dan kijk ik ernaar, en het enige, ik kijk er met een 
buitenaards bewustzijn naar. Zo noem ik het nu even hoor. Ik kijk van dit is hoe de 

mensen dus reageren aan de hand van het programma waar zij in vastzitten. En als 
je daaruit durft te stappen, dan gaat de deur open.  

Er is geen Satan, er is geen Jezus. Er is niets anders dan alleen de kracht van 
wie jij bent. En alles wat erin zit, doet er op dit moment (niet?) toe. Als wij naar die 

grote herziening willen, zullen we het onderste uit de kan in onszelf mogen halen, 

naar boven, om te kijken hoe diep dat konijnenhol is van de film van de matrix. En 
ik kan je wel zeggen, hij is dieper dan diep. Want iedere keer, iedere keer als je iets 

hebt uitgevonden, zult je constateren dat je je een klein beetje hebt gezeteld naar 
datgene wat je hebt uitgevonden. En dat dát weer een startpunt is om weer vanaf 

te vertrekken. Prima, prima, helemaal niets mis mee. Maar, houd in de gaten dat je 
niet steeds vanaf datzelfde blok blijft staan. Durf het ook weer los te laten.  

 
Op deze aarde zijn heel veel verschillende levensvormen aanwezig. Er zijn 

ook controllers aanwezig. En daar zijn ook mensen bij betrokken in het 
koningshuis, die in dienst staan van het archonveld. Het zijn 

matrixagenten, zo noem ik het. En dat heeft niets te maken met een 13e 
bloedlijn. Er zijn ook niet reptielen en niet mensen. Maar een reptiel is niet 

verbonden aan een satanisch iets, omdat dat niet bestaat.  
 

Rituelen worden er zeker uitgevoerd. Er worden kinderen gedood, er 

worden mensen geofferd. Er gebeurt van alles. Maar dat is voornamelijk, 
het gebeurt eigenlijk voornamelijk alleen maar omdat er een etherische 

waarde zit in het bloed. En ze zoeken precies uit wie ze moeten hebben. 
Daar zitten die bloedlijnen in van de oorspronkelijke waarde van de mens. 

Die worden geofferd en die worden naar beneden gehaald. En daar gebeurt 
iets speciaals mee. Maar dat is niet omdat dat satanische reptilianen zijn. 

Nee, dat is omdat zij een andere levensvorm zijn. We hebben echt een 
herziening nodig.  

Weet je, als je naar de dierentuin gaat en je ziet daar zo'n grote komodovaraan. 
Zeg je dan van, zo hé, jij bent een satanische jongen hé. Nee. Dan kijk je gewoon 
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naar dat prachtige wezen en dan zie je dat hij een andere behoefte heeft. En dan 
bijt hij gewoon een hert in zijn bil om gif in het been te spuiten en dan eet hij het 

op. Weet je, wij hebben te veel geëtiketteerd. Wij zijn doordrongen, doordrongen 
van programma's. En we zijn het zo gaan geloven, we zijn het zo gaan gebruiken 

en we limiteren onszelf in elke vorm. Maar dit is wel belangrijk want daar hebben 
we werkelijk herziening nodig in ons denken, in onze perceptie. We zijn zo 

gestuurd. 1982.  
 

Het gaat om de taal van emotie. Dat is die trilling. Die hebben ze 
nodig. Wij moeten, wij, maar ergens moeten we allemaal op 
onze eigen manier, moeten we gaan beseffen dat we on-
uitschakelbaar zijn. Het enige wat er kan gebeuren, is dat wij 
zelf besluiten ergens niet aan deel te nemen. Dat is het 

eigenlijk. Ja? En wij leven nu in een wereld die van ongekende 
waarde is, de dieren, de planten, alles wat hier dus is, wat heel 
erg vraagt om jouw aanwezigheid.  
Omdat er dus zaken missen in dit hologram. Daarom is er ook onrust 

tussen de dieren zelf. Er is heel veel onrust. Mensen vragen wel eens, hoe 
zit het dan met dieren, eten die elkaar ook op in andere werelden? Nee, 

helemaal niet. Maar wij zeggen, ja, dat is heel normaal, want dat is 
biologie. Ja, dieren zijn vleeseters, hè? Hatsikidee ze moeten vlees eten. 

Maar dat is helemaal niet zo. Er zijn verstoringen in het systeem, omdat 
onze aanwezigheid, ons krachtveld hier eigenlijk ontbreekt.  

En het spel wat er gespeeld wordt, is eigenlijk alleen maar, als wij nou de 
anderen laten vergeten wie ze zijn, en zij gaan ze ook nog conformeren 

aan ons concept, dan hebben wij geen interventie gepleegd, hoeven we 
niks te doen. We hebben hen eigenlijk zelf laten kiezen, op basis van wat 

zij denken dat nodig is. En zo zit het in elkaar.  

Dus wij moeten anders gaan denken.  Maar onze taal leidt in de 
verste verte, dat we op dit moment denken, niet op ons 
oorspronkelijke denken. Wij spreken eigenlijk de archon taal.  
En wat nodig is, is dat wij de deuren open gaan zetten in 
onszelf, in ons eigen hartkracht, door de kwantum fysische 
wetgeving op gang te brengen dat er meegekeken kan worden 
in wat wij met elkaar hier op de aard doen. Als hoeders van 
deze fantastische wereld.  
Moet je kijkt hoe het water tegen de grote rotsen aanklotst. Hoe mooi het is. Het 
geluid dat daarbij voortkomt. Wat voor toestand het je brengt in een krachtveld. Als 

je luistert naar het geluid van de vogels die zingen in de wind. Als je luistert bij een 
schoolplein en de kinderen voorbijlopen en lekker zingen met elkaar op weg naar 

het gymnastieklokaal. Al dat soort dingen. Dat is gewoon, dat is wonderlijk. Dat is 
zó iets diepgaands.  

 

Je kunt alleen maar kijken naar deze dag, naar dit moment nu. Op het 
moment dat jij en ik, wij allemaal denken aan gisteren, dan denken we in 

het archief van de matrix van controle. Het zit zo diep. In plaats van dat je 
aan de kaart wilt stellen wat voor negatieve en gevaarlijke technologieën 
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er eigenlijk allemaal zijn.  
Je bespreekt het wel om het in te laden in je bewustzijn, maar daar laat je het bij. 

In plaats van dat je dat erbij laat en daar heel erg tegen gaat vechten en woe woe 
woe, manifesteer je dat vanuit die kwantum fysische wetgeving, manifesteer dat 

nog groter. Eigenlijk bekrachtig je dan op dat moment met je aandacht het 
programma wat erachter ligt, wat de bedoeling is om jou in feite te ontmoedigen. 

Als je het gewoon kunt bekijken in zijn volledigheid, in zijn volle ornaat, wat het 
betekent, wat doet die techniek en je gaat vervolgens weer je aandacht richten op 

hoe het anders kan zijn. Dan ga je naar binnen toe en op het moment dat je voor 
jezelf besluit hier binnenin zo zou het moeten zijn, dit is gewoon wat ik me 

herinner, in plaats van draadloze wifi, allemaal wifi zenders, dat er als er dus 
techniek is, dat het gewoon heel erg analogisch is, heel op plantenlevel, dat dat 

zelfs lekker kietelend werkt voor de planten, dat ze er zelf mooier door gaan 
bloeien, in plaats van dat ze kankergezwellen krijgen door de resonanties. Als je 

dat dus in jezelf ziet, en je gaat met dat beeld naar bed, de dag morgen is er niet, 

en de dag van gisteren ook niet.  
Het artificiële systeem speelt zich alleen maar in een lijn af zo. Dus dat is 

een heel complexe gebeurtenis, maar ik denk dat het heel belangrijk is dat 
we dus kunnen vaststellen wat er aan de hand is, maar dat we vervolgens 

ons daar niet schuldig over hoeven voelen. Het systeem om de mens te 
vangen en bezig te houden is veel groter dan we op dat moment zijn.  

 
Wij zeggen dus het herhaalt zich. Als je nu gewoon dieper in die lagen gaat kijken, 

dan kun je je afvragen wat herhaalt zich nou eigenlijk... Want als ik zo om de tuin 
geleid word, dan zijn die herhalingen waarvan ik denk dat het herhalingen zijn, 

misschien wel gebeurtenissen die ik moet meemaken om te denken dat ik in een 
herhaling zit dat het me niet lukt en dat ik afhaak. Zo diep zit het.  

Deze intellectuele krachten waar we het nu over hebben, die zijn zo ver 
ontwikkeld, zo ontzettend intelligent, dat als je er heel simpel over zegt, 

lukt het, dan zou je op menselijke basis zeggen, oh nee, we zijn er veel te 

klein voor. Vandaar ook de nadruk op de kracht van de mens. Het houdt 
mij niet bezig wat er allemaal gebeurd is.  

Het houdt mij alleen maar bezig hoe we met elkaar nu tot een 
samenvloeiing kunnen komen. En ook met elkaar kunnen zien dat het dus 

ook mogelijk is en niet een fantasie is. En om die wetgevingen van creatie, 
van metafysische creatie, gezamenlijk ook echt te gaan uitwerken. En daar 

ben ik ook heel druk mee bezig, innerlijk in mezelf.  
Ik heb een heel werkblad gemaakt aan mijn muur en dan ben ik aan het schrijven 

met allemaal dingen, hologrammen zoals ik dat dan zie. En daar staat eigenlijk, 
gewoon voor mij, staat in, in mijn taal, dus dat is een andere taal als het schrijven 

van hier, staat in mijn taal, waar we nu zitten, in dit nu moment, en waar we in dit 
nu moment naartoe werken met elkaar. En dat is iets heel belangrijks.  

En dat is echt niet omdat ik het zeg, maar dat is wel omdat we allemaal 
hier op de aarde zijn gekomen.  

En ja, of het ook lukt in, daar komt het hè, dat is de hoax. De vraag gaat 
het nog lukken voordat ik doodga? Dat is dus de hoax. Ja. Want dat korte 

leven wat we hier ervaren, wat een onderdeel is van het hele grote 

artificiële gebeuren, is juist de bedoeling dat we denken van, nou, gaat niet 
meer lukken ik ga gewoon lekker in mijn arrenslee door, weet je, ik ga 
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gewoon door zoals ik altijd heb gedaan. Het gaat lukken.  
Het is namelijk al gebeurd, alleen wij zitten in die beleving in dit moment. Ik ben 

hier vooral aan het bezig zijn, en jullie niet over de moeilijkere dingen willen 
spreken om de bekende reden. Een van de meest gestelde vragen aan mij is 

eigenlijk, maar als we het daar nou niet over hebben, over al die vervelende 
dingen, we zijn alleen bezig met die kracht om die communicatie op gang te 

brengen, dan is het toch ook gewoon klaar?  

En dan kom ik tot zo'n onthutsende, ontstellende conclusie van, 
ja, het klopt volgens de perceptie van die mensen wel, maar als 
je nu gaat beseffen dat dus allemaal verschillende 
werkelijkheden door elkaar heen lopen, en dat deze hele 
werkelijkheid gekoppeld is aan een veel groter kwantum fysisch 
bewustzijn.  
Dan, als je dat contact echt wilt leggen, en dat is helemaal niet de doelstelling van 

waarom ik hier ben, ik ben hier juist om het menselijk bewustzijn vrij te krijgen 
met elkaar, om daar inzichten in te geven, maar ook in te ontvangen, die krijg ik 

ook genoeg terug. Maar op het moment dat je daar niet bewust van bent, en je 
gaat totaal niet beseffen dat alles wat zich hier manifesteert, een verdekte operatie 

is in onze kwantum fysisch bewustzijn in de mensen van oorsprong, als je dat 
allemaal niet beseft, dan kun je ook niet beseffen dat je dus helemaal geen contact 

krijgt met de buitenaardse beschaving van oorsprong. Dan besef je niet dat je de 
contacten die je legt, alleen maar uit de matrix van controle komt. Want immers, 

dat wat je ontkent in jezelf, als je dat niet opengooit, als je niet open bent van A tot 
Z in het hele bewustzijn, ja, nou goed, ik hoef het niet allemaal nog een keer te 

zeggen. Het heeft ook vorm nodig.  
 

Iemand: Als wij nu, nee, dan kunnen jullie beter dan ik. Maar we weten dat nu, we 
zijn hier met 70 mensen, en we weten nu, die 12 of 13 satanische bloedlijnen, dat 

zijn helemaal geen satanische bloedlijnen. En wij weten dat, wij voelen dat. En wij 

brengen dat naar ons hart, dat dát niet zo is. En wij nemen dat waar, die 
satanische bloedlijn, dat dát niet is wat het is. Is dat dan al niet een schoon begin 

voor ons, en van ons, om net dat te ontkrachten? Door het feit dat we het 
waarnemen. 

Martijn: Wij herschrijven de databank. Kennis dat binnenkomt, of door een 
ander, of dat je het zelf ontdekt in jezelf. Kennis wat ergens gewoon in 

jezelf aanwezig is, wat van betekenis begint te worden voor jezelf, zorgt 
voor een aanpassing van jouw persoonlijke hologram. Bewustzijn is de 

sleutel in elk opzicht. En, dat is natuurlijk, nu praten we in heel grof 
raamwerk eigenlijk, hè. We praten heel grof over deze materie. Maar er is 

nog zoveel gedetailleerde uit te leggen.  
 

Iemand: (stelt een vraag niet goed hoorbaar) 
Martijn: In feite is dat dus New Age. Want je reist dan namelijk terug in de tijd, in 

feite bestaat er geen tijd, en als autonome, krachtige, soevereine wezens, hoeven 
wij alleen maar met ons, en dat is alleen maar, in het nu, heel krachtig aanwezig 

zijn, en in dat moment van het nu, zien, met ons bewustzijn, gekoppeld aan dat 

thema, dat het thema er is van die pijn. Maar zodra je gaat reizen in de tijd, en dat 
is ook goed om dat allemaal te doen, en ik heb dat ook bewust aan ons 
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meegegeven aan mensen, om daar mee te gaan experimenteren, die 
referentiepunten hebben we ook nodig, om te ervaren hoeveel krachtiger het kan, 

door in het nu te gaan. Ik heb namelijk gemerkt, als je mensen alleen maar in het 
nu laat werken, nu, dat het vaak te simpel is, voor de mind. Als de mind iets te 

simpel vindt, werkt het vaak niet. Heel apart. Zo werkt de mind als hij 
geprogrammeerd is. Want hij is geprogrammeerd in lineair zijn. Dus dat kan 

absoluut, wat je zegt, zeker.  
 

Iemand: (niet goed hoorbaar) 
Martijn: Trauma ligt opgeslagen in je neurobewustzijn. Trauma, tegenwerkingen, 

blokkades, ontmoedigingen, alles wat remmend werkt, dus het tegenovergestelde 
van open is, alles wat trauma is, op welke manier, klein of groot, ligt opgeslagen in 

het neurobewustzijn. En daarom is het ook belangrijk om te begrijpen dat het 
neurobewustzijn onderdeel is van het fysieke lijf. En op het moment dat 

wij gaan begrijpen dat het fysieke lijf een elektromagnetisch veld is, en wij 

met kracht in dat elektromagnetisch veld met ons bewustzijn tevoorschijn 
gaan komen, dat we ons lichaam als een teststation waar fotonen 

doorheen gaan, kunnen herzien. Ja. En dan spreek je over kwantum 
healing. Want dan gaat die dwars door de matrix heen.  

 
Het is in te voelen twee dingen. Als ik nu iets in mijn leven nu zou mogen 

veranderen, nu, wat zou dat dan werkelijk zijn?  
En dat je daar eens naar gaat kijken in stilte, niet als je vanuit je persoonlijkheid, 

maar verbind je eens heel diep met je hart, verbind je eens met je 
voorstellingsvermogen dat je een reiziger bent uit een andere wereld, en kijk dan 

eens in een breder context.  
Dus niet, wat is er alleen nodig in jouw leven om te veranderen, maar wat is er 

nodig in jouw leven om te veranderen, wat in relatie staat met alles wat er buiten 
je ook zichtbaar is.  

Kijk er dus naar van welk thema is dat?  

En daarmee is eigenlijk het tweede punt ook gelijk dan ook naar voren gekomen, 
van wat in de wereld wil jij veranderen, wat wil je veranderen, wat je dan ook in 

jezelf wilt veranderen. Dus het is zowel binnen als buiten, buiten als binnen 
hetzelfde. Ga daar eens rustig naar kijken, en misschien dat je dat naar voren kunt 

halen. 
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